
 

Zápis č. 12/2012 (85) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 19. 11. 2012 
 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Lukáš Urbančok (celkem 9 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Roman Prokop, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, 
Ph.D., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Bc. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, 
DiS. 

Program: 

1. Slib nového člena AS FAI. 

2. Kontrola zápisu a úkolů.  

3. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

4. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012. 

5. Projednání návrhu na změnu struktury FAI. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

8. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika.  

9. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

10. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny 
účastníky zasedání a představil nového člena AS FAI Ing. Petera Janků.  

ad 1) Slib nového člena AS FAI.  
Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o tom, že Ing. Vladimír Gerlich přešel na 
kombinovanou formu doktorského studia a z časových důvodů se vzdal členství v AS 
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FAI. Jeho pozici zaujal první náhradník Ing. Peter Janků, který přečetl a stvrdil svým 
podpisem Slib člena AS FAI a pronesl o sobě několik slov.   

ad 2) Kontrola zápisu a úkolů.   
Zápis je bez připomínek.  

Doc. Martin Sysel  informoval o výsledku jednání týkající se čteček na budově U10. Na této 
budově jsou až na jednu čtečku všechny ostatní čtečky odpojeny. Na U10 nebudou 
studenti DSP čtečky používat.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov  informoval členy AS FAI o důležitých bodech ze 
zasedání AS UTB dne 6.11.2012: 

• Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2013 jsou projednávána na kolegiu rektora, AS 
UTB budou předložena k 30.11.2012. 

• Vzešel požadavek na zařazení sportovních aktivit mezi povinné předměty.  

• Prorektor doc. Sedlařík navrhl zakomponovat do Pravidel rozpočtu UTB pro rok 
2013 významnou finanční podporu výzkumu, zejména s excelentními výsledky 
globálního významu. 

• Kvestor RNDr. Černý informoval o tom, že při přípravě Pravidel rozpočtu pro 
příští rok se předpokládá menší limit započitatelných studentů než letos. Dále 
upozornil, že pravidla budou zahrnovat financování nepřímých nákladů i z jiných 
zdrojů než 1100.  

• Projednávání návrhu „Statut UTB“- materiál zůstává v projednání. 

ad 3) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   
Prod. Prokop informoval o vzrůstající aktivitě u zahraničních mobilit. Po nedávné cestě do 
Číny se otevírají možnosti vycestování i do Číny. Dále Prod. Prokop informoval o 
připravované akci Erasmus Week a o Summer School. V rámci této akce je nutné, aby se 
všechny ústavy zapojily přednáškami z vybraných předmětů.  

Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se odměňování pracovníků za individuální konzultace u 
studentů v studijních programech uskutečňovaných v AJ. Bylo mu odpovězeno.  

Doc. Adámek odchází. 

ad 4) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012.  
Průběžná zpráva o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012 byla projednána na 
minulém zasedání AS FAI. Další připomínky k projednávanému materiálu nejsou. 
Tajemnice nabídla v případě zájmu možnost další zprávy o hospodaření za další období 
roku 2012.  

Návrh usnesení AS FAI 85/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012. 
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Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 85/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012.    

ad 5) Projednání návrhu na změnu struktury FAI. 
K tomuto materiálu prozatím Dr. Chramcov neobdržel oficiální stanovisko děkana FAI. Na 
základě oficiálního stanoviska Dr. Chramcov připraví rozhodnutí o změně struktury FAI. 
Tento materiál bude projednán na příštím zasedání AS FAI.  

ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Došlo pouze 
k aktualizaci termínů. Návrh směrnice bude projednán na zasedání LK AS FAI dne 
23.11.2012 v 9.00 hod.. 

ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Došlo pouze 
k aktualizaci termínů. Návrh směrnice bude projednán na zasedání LK AS FAI dne 
23.11.2012 v 9.00 hod.. 

ad 8) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Došlo k aktualizaci 
termínů. Dále došlo k drobné změně formulace v odstavci 3.1 týkající se počtu 
přijímaných studentů. S tímto bodem souvisí i úprava odstavce 3.2. Proti loňskému roku 
došlo k  ponížení plánovaného počtu studentů. Tyto počty jsou pouze orientační, 
upřesněny budou až po stanovení směrného čísla MŠMT. Došlo k přidání odstavce 7.5 
týkající se uchazečů s více než jednou podanou přihláškou. Pokud se takový student 
dostane na více oborů, bude přijat na obor s jím určenou nejvyšší prioritou. Ing. Janků 
vznesl dotaz, týkající se možné změny priority. Takový případ se bude řešit 
individuálně. L. Urbančok vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné určit minimální počet 
studentů v jednotlivých oborech. Bude zváženo při jednání LK dne 23.11.2012 v 9.00 
hod.. 

Odchází tajemnice FAI Bc. Navrátilová. 
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ad 9) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 
Návrh této směrnice vychází z obdobného materiálu loňského roku. Došlo pouze 
k aktualizaci termínů. Návrh směrnice bude projednán na zasedání LK AS FAI dne 
23.11.2012 v 9.00 hod.. 

ad 10) Různé. 

Vzhledem k tomu, že Ing. Gerlich byl členem LK, bylo Ing. Peteru Janků nabídnuta 
možnost práce v této komisi. Dr. Chramcov vznesl dotaz na přítomné senátory, zda je 
někdo proti, aby se o schválení členství Ing. Janků do LK AS FAI hlasovalo aklamací. 
Nikdo nebyl proti. 

Návrh usnesení AS FAI 85/2 
AS FAI schválil členství Ing. Petera Janků v Legislativní komisi AS FAI. 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 85/2  
AS FAI schválil členství Ing. Petera Janků v Legislativní komisi AS FAI. 

• Dr. Chramcov otevřel problém účastí senátora Jakuba Ringa na zasedáních AS FAI a 
jeho komunikace s předsedou AS FAI. Dr. Chramcov zjistí, zda je J. Ring stále 
studentem FAI a na základě tohoto zjištění bude o dalším členství v AS FAI J. 
Ringa jednáno.  

• Ing. Sulovská vznesla stížnost studentů na nedostatečné vytápění přednáškových a 
jiných místností. Týká se jmenovitě D308, A123 a přednáškových místností. K této 
stížnosti se přidali také členové AS FAI z řad zaměstnanců FAI s tím, že každé 
pondělí bývají kanceláře nevytopené. Bude projednáno s tajemnicí FAI.  

• Dr. Vojtěšek vznesl dotaz týkající se předtermínu zadávání BP a DP. Bylo mu 
odpovězeno, že tento bod bude v pondělí 26.11.2012 projednán na zasedání 
Kolegia děkana FAI. 

• Doc. Sysel informoval o tom, že v letošních zadáních BP a DP u prací týkajících se 
webových aplikací prozatím není bod zadání, který by zajistil pozornost 
zabezpečení webových stránek. Doc. Sysel naformuluje znění bodu zadání BP/DP, 
který by bezpečnost stránek zajistil a rozešle informaci o nutnosti tohoto bodu 
v zadání BP/DP pracovníkům FAI. 

• Dr. Matýsek  informoval o tom, že v příštím týdnu se zúčastní zasedání RVŠ. Pokud 
by měl některý z členů AS FAI námět k projednání na RVŠ, ať jej sdělí Dr. 
Matýskovi.  

• Prof. Prokop vznesl dotaz, zda se ve vládním rozpočtu pro rok 2013 počítá se 
snížením finančních prostředků na FRVŠ. Bylo mu odpovězeno. 
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• Dr. Sysala obeznámil členy AS FAI s aktuálním problémem týkajícím se studentů 
DSP a s momentální situací s tím související. Studenti DSP získávají za své 
výstupy různé počty kreditů. Za výstupy v bodovaných časopisech a konferencích 
více kreditů a studenti 1. a 2. mají možnost získat menší počet kreditů v 
časopisech a konferencích, které nejsou hodnoceny Radou vlády. Jeden ze 
studentů 1. ročníku vytvořil větší množství nekvalitních článků, které byly přijaty 
v jednom nehodnoceném časopisu. Díky tomu získal větší množství kreditů. 
Tento problém bude projednáván na úrovni Vedení FAI a vyjádří se k němu i 
zmíněný student. Pro zamezení dalších podobných případů dojde k úpravě 
Studijního a zkušebního řádu FAI. Proběhla obsáhlá diskuse. 

• Dr. Matýsek podal informaci o počtech podaných projektů FRVŠ. 

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 3.12.2012 na 13.00 hod 
v zasedací místnosti 51/606 

 
Ve Zlíně dne 21. 11. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

         
           
 


